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Minnesanteckningar för Friskis&Svettis Eskilstuna 
Styrelsemöte nr 1 verksamhetsåret 2019. 

___________________________________________________________________ 
 

Plats:  Sveaplan 
Datum:  21 februari 2019 
Tid:  17:000-20:00   

Ledamöter:   Närvarande 

Marie Svensson, Ordförande X 
Kent Sedin v.ordförande  X 
Erik Österberg  X 
Tua Larsson Manelius  X 
Jarno Pikkarainen  X 
Leif Lundborg, suppleant  - 
Susanne Room, suppleant  X  
Pernilla Sjöberg, adjungerad X 
Ivar Lejbrink, lekmannarevisor X 

 
___________________________________________________________________ 
 

-  Mötets öppnande 
Ordförande förklarade mötet öppnat och alla välkomna. 

 
-  Godkännande av dagordning 

Dagordning godkändes. 
 

- Val av justerare 
Jarno valdes att jämte ordförande justera protokollet 
 

-  Föregående protokoll 
 Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 

- Resultatrapport 
Resultatet för januari är något lägre än budgeterat. 
Vi tittade också på Rörelseglädje AB’s årsredovisningar för 2018. 

  

- Årsmötet 10 april 
 Aktiviteter inför årsmötet gicks igenom.  
 Allt är under kontroll.  
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- Rådslag och funktionärsenkät 
 Funktionären bjuds in till rådslag 5/3 kl 17:30 

Pernilla och Marie ansvarar. 
 Vi gick också igenom funktionärsenkäten. 
 

- Rapport lokalgrupp 
Pernilla har träffat den nya hyresvärden Regio och berättat om de planerade 
ombyggnationerna. Keijo har skickat relationsritning till dem för underskrift, 
vilket krävs för att arbetet ska kunna påbörjas. Vi har påtalat att det kommer 
ställas löpband på ytan som frigörs när den bruna väggen flyttas.   

Vi beslutar att anlita Husar & Wigholm Byggnads AB för ombyggnationen av 
herrarnas omklädningsrum och flytt av den bruna väggen.  
Skåpen till herrarnas omklädningsrum har kommit. 
 

- Rapport från verksamheten 
 Pernilla rapporterade bl.a. följande: 

Prova-på-veckan har gett positiva resultat. 
Robin är nu klar PT och börja arbeta i början av mars. 
Amanda på plats i receptionen. 
Har varit stormöte för alla funktionärerna. 
I mars kommer en ”Kexchoklad-kampanj”. 
 

- Årsstämma  
 Sker 23-24 mars i Marstrand. Kent, Tua och Pernilla åker. 

Allt material finns redan nu på funknet. Bra om alla hinner läsa det till nästa 
styrelsemöte. 

  

-  SKV -royalty 
Skatteverket har beslutat att inte vidta någon åtgärd för aktiebolaget har 
rättighet att använda friskis logga.  

  

-  ”Nya öppettider” 
”Nya öppettider” innebär att motionärerna får träna längre och att insläpp sker 
efter 21:00. Friskis stänger kl 22:00 som tidigare. Införs 1:a april. Första veckan 
kommer personal vara med vid stängning. 

 
- Utse hedersmedlem 

 Team Admin arbetar på ett förslag med kriterier för hedersmedlemmar. 
 Hedersmedlemmar borde synas någonstans. 
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-  RIKS 
 Styrelsen har tagit del av GS senaste utskick.  

Den gemensamma appen har fortfarande för många buggar för att lanseras. 
Nya rekryteringar pågår som bäst. 

    
  

-  Övriga frågor 
Grant Thornton erbjuder kurs för styrelseledamöter 18/3 8:15 - 9:30. Pernilla 
skickar länk så kan var och en anmäla sig. 

  
 Riksstämma hos oss? 
 Vi undersöker vidare vad som krävs och behöver göras. 
  

- Nästa möte 
 21:a Mars kl 17:00 
  

-  Mötets avslutande 
 Marie avslutade mötet. 


